
Rada Gminy i Miasta Kozieg'vWY 
42-350 K 0 Z l EG lOW Y 

ul. PI. Moniuszki 14 
woj.slC\skie 

Nr OR-BR.0002.17.2020 

PROTOKOL Nr XVIII2020 

z siedemnastej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 25 czerwca 2020 r. w godzinach 15,00 -17,40 

w sali posiedzeti w Urzt)dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podjt)te na sesji: 

I. Nr 1561XVII/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji. 
2. Nr 157/XVII/2020 w sprawie udzieJenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Cz.ystochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w Cz.ystochowie na zadania z zakresu ustawy 
o wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi 

3. Nr 1581XVII12020 w sprawle w sprawle wyrazenia zgody na przedluzenie umowy 
dzierzawy w Markowicach. 

4. Nr 1591XVU/2020 w sprawle w sprawle wyrazenia zgody na przedluzenie umowy 
dzierzawy w Mzykach . 

5. Nr 160/XVII/2020 w sprawie w sprawie sprzedaZy nieruchomosci polozonej w obr.ybie 
Kozieglowy ( nr dzialki 3309). 

6. Nr 1611XVII/2020 w sprawie w sprawie sprzedaZy nieruchomosci polozonej w obrybie 
Kozieglowy ( nr dzialki 4125). 

7. Nr 1621XVII/2020 w sprawie w sprawie sprzedazy bezprzetargowej nieruchomosci 
w Kozieglowach na rzecz uzytkownika wieczystego. 

8. Nr 1631XVII12020 w sprawie nadania nazwy ulicy w Kozieglowach. 
9. Nr 1641XVII/2020 w sprawie przyst~pienia do sporz~dzenia mleJscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Kozieglowy ( ul. Woznicka). 

10. Nr 165IXVIII2020 w sprawie przyst,!pienia do sporz,!dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Kozieglowy. 

11. Nr 1661XVTI/2020 w sprawie przyst,!pienia do sporz,!dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Koziegl6wki. 

12. Nr 1671XVU/2020 w sprawie przyst~pienia do sporzqdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Stara Huta. 

13. Nr 1681XVII/2020 w sprawie przys t~pienia do sporzqdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Wojslawice. 

14. Nr 1691XVII/2020 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 
Kozieglowy. 

15. Nr 1701XVII/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok. 
16. Nr 1711XVU/2020 w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza za 2019 rok. 
Podj.yte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych giosowan stanowi~ zal,!czniki 
od nr 1 do nr 16 do protokolu. 

Obrady sesji byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 
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Obradom sesj i przewodniczyla Przewodnicz~ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 
Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesji: 14. Radny nieobecny Pan Tomasz Lebiocki. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 
Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 
Sekretarz Gminy i Miasta Pan Krzysztof B~k 
Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 
Radca Prawny Urzydu GiM Pani Aneta Sosn6wka 
Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Klys 
Dyrektor ZEAOS Pani Katarzyna Zychowicz 
Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

Porzadek obrad podany w zawiadomieniu 0 sesji : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porz~dku obrad. 
3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesj i. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Gminy Czystochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w CZystochowie na zadania z zakresu ustawy 
o wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi. 

7. Podjycie uchwaly w sprawle wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzier:zawy 
w Markowicach. 

8. Podjycie uchwaly w sprawle wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzier:zawy 
wMzykach. 

9. Podjycie uchwaly w sprawle sprzeda:i:y nieruchomosci polozonej w obrybie Kozieglowy 
( nr dzialki 3309). 

10. Podjycie uchwaly w sprawle sprzeda:i:y nieruchomosci polozonej w obrybie Kozieglowy 
( nr dzialki 4125). 

II. Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy bezprzetargowej nieruchomosci w Kozieglowach 
na rzecz uzytkownika wieczystego. 

12. Podjycie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Kozieglowach 
13. Podjycie uchwaly w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia mleJscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Kozieglowy. 

14. Podjycie uchwaly w sprawie przyst~pienia do sporz'ldzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Kozieglowy. 

15. Podjycie uchwaly w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Cynk6w. 

16. Podjycie uchwaly w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Koziegl6wki. 
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17. Podjycie uchwaly w sprawie przyst~pienia do sporz~dzenia mleJ scowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Stara Huta. 

18. Podjycie uchwaly w sprawie przyst~pienia do sporz~dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Woj slawice. 

19. Raport 0 stanie Gminy: 
1) przedstawienie raportu 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2019, 
2) debata nad raportem, 
3) podjycie uchwaly w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Kozieglowy. 
20. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok 

oraz podjycie uchwaly w sprawie absolutorium: 
1) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie abso1utorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie absolutorium , 
5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu i wniosku w sprawie 

absolutorium, 
6) dyskusja, 
7) podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok, 
8) podjycie uchwaly w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2019 rok. 

21. Sprawozdanie roczne z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za rok 2019. 
22. Sprawozdanie roczne z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kozieglowy za 2019 rok. 
23. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
24. Przewodnicz~cej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podej mowanych w okresie 

miydzysesyjnym. 
25. lnterpelacje i zapytania radnych. 
26. Wolne wnioski i informacje. 
27. Zakonczenie obrad 17 Sesji. 

Porz~dek obrad stanowi zal~cznik nr 17 do protokolu. 

przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz~ca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala 
otwarcia sesj i, powitala przybylych na sesjy radnych, Pana Burmistrza, dyrektor6w jednostek 
organizacyjnych Gminy i Miasta , pracownik6w Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy oraz 
Soltys6w i mieszkanc6w, kt6rzy ze wzglydu na pandemiy zapewniony maj ~ udzial zdalny 
w sesj i w Osrodku Promocji Ku1tury w Kozieglowach. 
Poinformowala, ze zgodnie z list~ obecnosci w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Stwierdzila, ze sesj a jest prawomocna. 
Lista obecnosci radnych i soltys6w stanowi~ zal~czniki nr 18,19 do protokolu. 
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Ad. pkt 2 

Przewodniczijca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala wycofanie z porzqdku 
obrad sesji projektu uchwaly w sprawie przystijpienia do sporzqdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Cynk6w. 
Zapytala czy radni bydq zglaszac wnioski w sprawie porzijdku obrad sesji 
Wniosk6w nie zglaszano, przysqpiono wiyc do glosowania nad porzqdkiem obrad . 

Porzqdek obrad sesji wraz zaproponowanij zmianij zostal przyjyty 14 glosami "za" 
(jednoglosnie) . 
Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zalqcznik nr 20 do protokolu. 
Projekt uchwaly wycofanej z porzqdku obrad stanowi zalqcznik nr 51 do protokolu. 

Uchwalony porzadek obrad sesji: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porzqdku obrad. 
3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie rozpatrzenia petycji. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

Gminy Czystochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w CZystochowie na zadania z zakresu ustawy 
o wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi. 

7. Podjycie uchwaly w sprawle wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierZawy 
w Markowicach. 

8. Podjycie uchwaly w spraWle wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
w Mzykach. 

9. Podjycie uchwaly w spraWle sprzedaiy nieruchomosci polozonej w obrybie Kozieglowy 
( nr dzialki 3309). 

10. Podjycie uchwaly w sprawle sprzedaiy nieruchomosci polozonej w obrybie Kozieglowy 
( nr dzialki 4125). 

II. Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy bezprzetargowej nieruchomosci w Kozieglowach 
na rzecz uiytkownika wieczystego. 

12. Podjycie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w Kozieglowach 
13. Podjycie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzijdzenia mleJscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Kozieglowy. 

14. Podjycie uchwaly w sprawie przystijpienia do sporzqdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Kozieglowy. 

15. Podjycie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzijdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Koziegl6wki. 

16. Podjycie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzijdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Stara Huta. 

17. Podjycie uchwaly w sprawie przystijpienia do sporzqdzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Wojslawice. 
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18. Raport 0 stanie Gminy: 
I) przedstawienie raportu 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2019, 
2) debata nad raportem, 
3) podjycie uchwaly w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Kozieglowy. 
19. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok 

oraz podjycie uchwaly w sprawie absolutorium: 
I) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisj i Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie absolutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku Komisj i Rewizyjnej 

w sprawie absolutorium , 
5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu i wniosku w sprawle 

absolutorium, 
6) dyskusja, 
7) podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok, 
8) podjycie uchwaly w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2019 rok. 

20. Sprawozdanie roczne z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za rok 2019. 
21. Sprawozdanie roczne z realizacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Kozieglowy za 2019 rok. 
22. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
23. Przewodniczqcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych w okresie 

miydzysesyjnym. 
24. Interpelacje i zapytania radnych. 
25. Wolne wnioski i informacje. 
26. Zakonczenie obrad 17 Sesji. 

Ad.pkt3 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 
z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wglqdu w Biurze Rady , kazdy 
mial mozliwosc zapoznania siy z nimi. W regulaminowym terminie nie wplynyly :i:adne 
poprawki bqdz uzupelnienia do protokolu. Zaproponowala wiyc przystqpienie do glosowania nad 
przyjyciem protokolu. 
Protok6! z poprzedniej sesji, kt6ra odbyla siy w dniu 30 kwietnia 2020 roku zostal przyjyty 
14 glosami "za" ( jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zalqcznik nr 21 do protokolu. 

Ad.pkt4 

Rada Gminy i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjy Uchwal 
i Wniosk6w w skladzie: 

1. Pan Leonard Jagoda 
2. Pan Wojciech Chrapek 
3. Pan Michal Kubalski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zalqcznik nr 22 do protoko!u. 
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Ad. pkt 5 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawle rozpatrzenia petycji 
(zal,!cznik nr 23 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Vchwala Nr 156IXVII/2020 w sprawie rozpatrzenia petycji zostala przyjcrtal2 glosami "za" 
przy 2 wstrzymuj'!cych siy glosach. 

Ad. pkt 6 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej w formie dotacji celowej dla Gminy Czcrstochowa na dofinansowanie dzialalnosci 
Osrodka Pomocy Osobom z Problemami Alkoholowymi w Czystochowie na zadania z zakresu 
ustawy 0 wychowaniu w trzezwoSci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi ( zal'!cznik nr 24 do 
protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Vchwala Nr 157IXVII/2020 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 
dla Gminy Czcrstochowa na dofinansowanie dzialalnosci Osrodka Pomocy Osobom 
z Problemami Alkoholowymi w CZystochowie na zadania z zakresu ustawy 
o wychowaniu w trzezwosci i przeciwdzialaniu alkoholizmowi zostala przyjcrta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 7 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody 
na przedluzenie umowy dzierzawy - Markowice, Wojslawice ( zal,!cznik nr 25 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Vchwala Nr 158IXVII12020 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie w sprawie wyrazenia 
zgody na przedluzenie umowy dzierzawy - Gniazd6w - Mzyki ( zal'!cznik nr 26 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 159IXVIII2020 w sprawie wyrazenia zgody na przedluzenie umowy dzierzawy 
zostala przyjcrta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 9 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci 
po!ozonej w obrybie Kozieglowy - dz. nr 3309 (zal,!cznik nr 27 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

W zwi,!zkll z awari,! sprzytu do glosowania Przewodnicz'!ca Rady oglosila 5 minlltow,! przerwy 
w obradach. 
Po przerwie przyst,!piono do glosowania nad projektem w/w llchwaly. 
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Uchwala Nr 160IXVII12020 w sprawie sprzedazy nieruchomosci polozonej w obrybie 
Kozieglowy - dz. nr 3309 zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie sprzedaZy nieruchomosci 
polozonej w obrybie Kozieglowy - dz. nr 4125 (zal~cznik nr 28 do protokolu). 
Radni nie wnosi1i uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1611XVII/2020 w sprawie sprzedaZy nieruchomosci polozonej w obrybie 
Kozieglowy - dz. nr 4125 zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie sprzedazy bezprzetargowej 
nieruchomosci na rzecz uZytkownika wieczystego (zal~cznik nr 29 do protokolu). 
Radni nie wnos ili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 162/XVII12020 w sprawie sprzedazy bezprzetargowej nieruchomosci na rzecz 
uzytkownika wieczystego zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie nadania nazwy u1icy 
w Kozieglowach , ul. Widokowa (zal~cznik nr 30 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 1631XVU/2020 w sprawie nadania nazwy ulicy w Kozieglowach , ul. Widokowa 
zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 13 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst~pienia do sporz~dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla 
fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Kozieglowy - ul. Woznicka (zal~cznik nr 31 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 164IXVII12020 w sprawie przyst~pienia do spor~dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Kozieglowy - ul. Woznicka zostala przyjyta 14 glosami "za" 
(jednoglosnie ). 

Ad. pkt 14 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst~pienia do sporz~dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla 
fragmentu obszaru polozonego w miejscowosci Kozieglowy (zal~cznik nr 32 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 
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Uchwala Nr 16SIXVlI12020 w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieg!owy dla fragmentu obszaru 
po!ozonego w miejscowosci Kozieg!owy - zostala przyjyta 14 g!osami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 15 

Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst'lpienia 
do sporz'ldzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta 
Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego w miej scowosci Koziegl6wki (zal::)cznik nr 33 
do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 166/XVII/2020 w sprawie przyst::)pienia do sporz::)dzenia mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miej scowosci Koziegl6wki zosta!a przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 16 

Pan przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst::)pienia do sporz::)dzenia miej scowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
po!ozonego w miejscowosci Stara Huta (zal::)cznik nr 34 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 167IXVII12020 w sprawie przyst::)pienia do sporz::)dzenia mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Stara Huta zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk! 17 

Pan Leonard Jagoda przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyst::)pienia do sporZi)dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla 
fragmentu obszaru po!ozonego w miejscowosci Woj slawice ( zal::)cznik nr 35 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 168IXVII/2020 w sprawie przyst::)pienia do sporz'ldzenia mleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Wojslawice zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pk. 18 

Przewodnicz::)ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Panu Burmistrzowi 
celem przedstawienia Raportu 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok. 
I) 
Pan Bunnistrz poinformowal , ze raport 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok 
zostal przedstawiony Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy w dniu 27 maja 2020 r. Tegoroczny 
raport sporz'ldzony zostal na podstawie wielu dokument6w, wytworzonych przez pracownik6w 
Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy oraz jednostek podleglych. Obejmuje podsumowanie 
dzialalnosci , w szczeg61nosci realizacj<; wielu program6w i strategii a takze uchwal Rady za rok 
ubiegly. W Raporcie dokonano analizy najwazniejszych obszar6w dzialalnosci i powstal 
dokument, kt6ry w spos6b syntetyczny daje mozliwosc zapoznania si<; ze stanem Gminy 
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i Miasta Kozieglowy. Raport podzielony jest na 18 rozdzial6w , kt6re om6wil ( przedstawiony 
Raport 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok stanowi zal'lcznik nr 36 do protokolu). 
Pan Burmistrz poinformowal, ze ten szczeg610wy dokument zostal sporz'ldzony na podstawie 
wszystkich material6w, dokument6w oraz sprawozdan , kt6re posiadaj'l poszczeg6lne jednostki. 
Daje obraz dzialania w obszarze zadail wlasnych Gminy i zadan zleconych realizowanych 
przez Gminy i Miasto Kozieglowy, daje sp6jn'l calosc zwi'lzan'l z realizacj'l zadan przez Gminy 
i Miasto Kozieglowy oraz przez wszystkie podmioty, osoby i instytucje. Poprosil 0 przyjycie 
Raportu i dyskusjy nad jego treSci'l. 
Podziykowal Panu Sekretarzowi, pracownikom Urzydu GiM oraz kierownikom i pracownikom 
jednostek organizacyjnych za pracy nad Raportem i utworzenie dokumentu, kt6ry stanowi 
sentencjy i podsumowanie calorocznej pracy Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy oraz 
jednostek podleglych. 

2) Przewodnicz'lca Rady otworzyla publicm'l debaty nad Raportem. 
W debacie zabierali glos: 

- Radny Pan Michal Kubalski podziykowal za przygotowanie Raportu 0 stanie Gminy. lak sarna 
nazwa wskazuje Raport powinien wskazywac jak wygl'ldala sytuacja w 2019 roku, ale czasem 
nie przypomina raportu 0 stanie Gminy, a raczej raport wykazu akt6w prawnych. Mamy np. 
Strategiy i zasadnym byloby odniesc siy do realizacj i tego dokumentu. Podobnie jezeli chodzi 
o Raport z wykonania Gminnego Programu Ochrony Srodowiska - mamy tylko hasla 
wymienione bez odniesienia siy do niego. Zglosil uwagy na przyszlosc, ze watro byloby nie 
tylko powolywac siy na dokumenty, ale jeszcze odniesc siy do ich realizacji, zwlaszcza 
ze podsumowujemy pewien zakres dzialalnosci naszej Gminy; 

- Pani Przewodnicz'lca Rady podkreslita, ze sporz'ldzony Raport jest konsekwencj'l tego, 
co zostalo wykonane w latach 2014-2019 ujytych w Strategii i bardzo szczeg610wo poprzednia 
jak i obecna Rada Gminy i Miasta wiedz'l jakie inwestycje zostaly wykonane , a kt6rych nie 
zrealizowano i zjakiego powodu. Natomiastjesli chodzi 0 gminny program ochrony srodowiska, 
to Kierownik Referatu Pan Kaczmarzyk niejednokrotnie wyjasnial sprawy z tym zwi'lzane. 
Nastypnie poprosila Pana Burmistrza 0 przedstawienie wyjasnien; 

- Pan Burmistrz poinformowal, ze struktura Raportu 0 stanie Gminy daje r6wniez czysc 
opisow'l, podstawy kt6ra musi zawierac pewne dokumenty strategiczne, kt6rymi dysponuje 
Gmina i Miasta Kozieglowy. Czym innym jest realizacja strategii czy program6w, bo na to 
w czysci opisowej s'l potrzebne niejednokrotnie wydatki finansowe lub realizacja tychze 
zapis6w, kt6ra z pewnych wzglyd6w czasami jest niemozliwa do realizacji. Strategia jest 
dokumentem, na kt6rym posilkujemy siy i idziemy kierunkowo, pokazuj,!c pewnego rodzaju 
obszary rozwoju, natomiast realizacja wynika z kazdego roku budzetowego. lezeli chodzi 0 
Gminny Program Ochrony Srodowiska, to sytuacja jest najtrudniejsza i wymagaj,!ca wsp6lnych 
zdeterminowanych dzialan, a Komisja wsp6lna dala wyra:i:ny sygnal, by elementy poprawy 
infrastruktury gospodarki sciekowej wdrozyc w Zycie. Na pewno Program bylby bardziej 
precyzyjny i informacyjnie pelny gdybysmy te zadania wdrazali i realizowali w danym roku 
budzetowym. Poinformowal, ze w sprawozdaniu z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym 
odniesie siy do tematu rozwoju sieci kanalizacyjnej oraz programu ochrony srodowiska 
na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy. lezeli takie dzialania bydziemy podejmowac i ujmowac 
w budzecie, w raportach 0 stanie Gminy bydziemy je pokazywac. Na dzien dzisiejszy te obszary, 
o kt6rych wspominal Pan Radny Kubalski S'l pewnym elementem opisowym i czy byd,! 
zrealizowane, bydzie w dUZym stopniu zalezalo od nas wszystkich. 
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Pani Przewodnicz,!ca zwr6cila siy do zebranych z pytaniem czy S,! jeszcze chytni do dyskusj i 
w debacie i wobec braku chytnych do zabrania glosu , zakonczyla debaty nad Raportem 
i poprosila Komisjy Uchwal i Wniosk6w 0 przedstawienie projektu uchwaly w sprawie 
udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy. 

3) Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia wotum 
zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy (zal'!cznik nr 37 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 169IXVII12020 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy 
i Miasta Kozieglowy zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 19 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Burmistrzowi Gminy 
i Miasta Kozieglowy, celem przedstawienia sprawozdania z wykonania budzetu za 2019 rok. 
I) 
Na wstypie Burmistrz Pan Jacek Slyczka Pan Burmistrz podziykowal za przyjycie Raportu 
o stanie Gminy i Miasta oraz udzielone wotum zaufania za ubiegly rok, zar6wno dla Burmistrza 
jak i dla wszystkich pracownik6w realizuj,!cych zadania na kazdym stanowisku najlepiej jak 
potrafi,! . Jest gro zadan i przedsiywziyc, kt6re napotykaj,! kazdego dnia na zewnytrzne, czasami 
nie przewidziane okolicznosci. Strategia i planowanie polega na tym, by poszukiwac jak 
najlepszych rozwi,!zan i dr6g wyjscia i uwaza, ze jesteSmy do tego, by takie dzialania wsp61nie 
podejmowac. Dzialania w zakresie zadan gminy to nie tylko dzialania komunalne , kt6re s,! 
widoczne, jak drogi, oswietlenie czy kanalizacja , ale gro zadan realizowanych kazdego dnia 
przez pracownik6w Urzydu GiM i jednostek organizacyjnych. Podziykowal Radzie Gminy 
i Miasta Kozieglowy za wsp61pracy w real izacj i plan6w i zamierzen. Nastypnie przyst'!pil 
do prezentacji sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2029 rok. 

Budzet Gminy i Miasta Kozieglowy na 2019 rok uchwalony w dniu 27 grudnia 2018 r. 
Uchwal,! Nr I 8/1V/201 8 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy i w6wczas wynosil: 
Planowane dochody - 81.053.763, 10 zl, w tym: 
- dochody biez'!ce 58.171.333,00 zl, 
- dochody maj'!tkowe 22.882.430, I 0 zl. 

Planowane wydatki - 82.473.763,10 zl, w tym: 
- wydatki bie:i:<)ce 54.595.481,30 zl, 
- wydatki maj<)tkowe 27.878.281 ,80 zl. 

Deficyt budzetu uchwalono w wysokosci 1.420.000,00 zl, na pokrycie kt6rego planowane byly 
dwie pOZyczki z WFOSiGW w Katowicach. 

Ustalono przychody i rozchody budzetu: 
- przychody 3.178.330,00 zl 
- rozchody budzetu w og61nej kwocie 1.758.330,00 zl. 
W projekcie budzetu zaplanowane bylo rozstrzygniycie konkursu pod nazw'! " Odnawialne 
zr6dla energii" realizowanego przez Urz'!d Marszalkowski i liczy lismy, ze w 2019 roku 
to nast,!pi , ale rozstrzygniycie konkursu w 2019 roku nie nast,!pilo , st,!d z koniecznosci 
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dokonano korekty budzetu. W zwi,!zku z tym na koniec roku plan dochod6w wydatk6w 
przedstawial siC; nastypuj,!co: 

Planowane dochody zostaly zmniejszone 0 kwotc; 6.675.070,53 zl i wyniosly 74.378.692,57 zl. 
w tym dochody bieZqce zostaly zwic;kszone 0 kwotC; 7.047.591,35 zl-do kwoty 65.218.924,35 zl, 
dochody maj,!tkowe zostaly zmniejszone 0 kwotC; 13.722.661 ,88 zl- do kwoty 9.159.768,22 zl 

Planowane wydatki zostaly zmniejszone 0 kwotc; 1.834.336,22 zl i wyniosly 80.639.426,88 zl. 
w tym wydatki biez'!ce zwic;kszono 0 kwotc; 7.751.316,57 zl - do kwoty 62.346.797,87 zl 
wydatki maj,!tkowe zmniejszono 0 kwotC; 9.585.652,79 zl- kwoty 18.292.629,01 zl. 

Planowany deficyt budzetu roku 2019 roku po zmianach to kwota 6.260.734,31 zl. Wedlug 
planu na dzieil I stycznia 2019 roku deficyt planowany byl w wysokosci 1.420.000,00 zl. 
Deficyt budzetu zostal zwic;kszony 0 kwoty 4.840.734,31 zl. 

Planowane przychody budzetu po zmianach to kwota 8.019.064,31 zl, rozchody budzetu 
to kwota 1.758.330,00 zl. 

W okresie od 1.01. do 31.12.2019 r. dokonano 25 zmian w budzecie uchwalami Rady GiM 
Kozieglowy oraz zarz,!dzeniami Burmistrza. Zmiany te S,! opisane bardzo szczeg6lowo 
w poszczeg61nych dzialach sprawozdania. 

Ostateczne wykonanie dochod6w i wydatk6w budzetowych na dzieil 31 grudnia 2019 roku 
przedstawia siC; nastypuj,!co: 
- dochody zostaly wykonane w wysokosci 74.858.382,51 zl co stanowi 100,64 % planu 
rocznego, w tym: 66.908.865,14 zl (102,59%) to dochody biez'!ce oraz 7.949.517,37 zl 
( 86,79%) to dochody mai'!tkowe ; 

- wydatki zostaly poniesione w kwocie 74.111.279,67 zl, i stanowi,! 9 1,90% wydatk6w 
planowanych, w tym: wydatki bieZqce 58.992.2019,11 zl ( 94,62% planu) oraz wydatki 
maj,!tkowe 15.119.070,56 zl (82,65%). 

Wynik budzetu 2019 roku to nadwyzka budzetowa w wysokosci 747.102,84 zl, podczas gdy 
planowany byl deficyt w kwocie 6.260.734,31 zl. 

Nastc;pnie Pan Burmistrz przedstawil stront; dochodow,! oraz najwaZniejsze inwestycje 
prowadzone w 2019 roku wymienione w sprawozdaniu stanowi,!cym zal'lcznik nr 38 
do protokolu. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze nie zreali zowano planowanych wydatk6w maj'ltkowych, 
co stanowi pewien dyskomfort, ale i wyzwanie na przyszlosc do bardziej stanowczych dzialan 
w zakresie wykonywania i planowania inwestycji, szczeg6lnie w zakresie ochrony srodowiska. 
Nie zrealizowane wydatki maj '!tkowe to kwota 3.173.558 zl , a s,! to : zlewnia Kozieglowy, 
przebudowa sieci wodoci'lgowej Pustkowiu Lgockim ( zakonczona w 2019 r. ale rozliczona 
w 2020 r.), budowa zlewni Postc;p - s,! pewnego rodzaju utrudnienia z pozyskaniem srodk6w 
zewnc;trznych, zwroty zostaly przesunic;te na rok 2020. Poza t'! cZysci,! finansow'!, kt6r,! 
przedstawil, sprawozdanie zawiera szczeg610wy opis i sprawozdanie finansowe z planowanych 
dochod6w i wydatk6w oraz z zrealizowanych dochod6w i wydatk6w. KaZda jednostka 
organizacyjna i instytucja jest bardzo dokladnie rozpisana w zakresie dochod6w i wydatk6w na 
realizacjy zadan wlasnych, dotacji, subwencji i dochod6w wlasnych. 



12 

L~czne sprawozdanie finansowe za 2019 r. stanowi zal~cznik nr 39 do protokolu, sprawozdania 
roczne jednostek organizacyjnych (ZUK, GMOPS, M-GOPK, ZEAOS oraz placowek 
oswiatowych stanowi~ zal~cznik nr 40. 

Koncz~c prezentacjy sprawozdania Pan Burmistrz podkreslil, ze zadania inwestycyjne i biez~ce 
realizuje Urz~d Gminy i Miasta Kozieglowy poprzez swoich pracownikow, ale rowniez 
i jednostki podlegle. Podziykowal w pierwszej kolejnosci Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy 
za podjycie 9 uchwal zmieniaj~cych budzet, ktore pozwalaly na biez~ce korygowanie budzetu 
i wprowadzanie srodkow. Podzi<;kowal Pani Skarbnik i calemu zespolowi finansowo -
ksiygowemu za przygotowanie J 6 zarz~dzen koryguj~cych budzet od strony finansowo
ksiygowej. Wyrazil nadziejy, ze wypracowane wspolnie dokumenty i stanowiska w wielu 
obszarach dzialalnosci byd~ przekladaly siy na bardziej efektywniejsze obszary dzia!ania 
w kazdej dziedzinie. 
PodkreSlil, ze obecnie Zyjemy w bardzo trudnej i nieprzewidywalnej terazniejszosci. Od kilku 
miesi<;cy nie tylko Gmina Kozieglowy, ale caly kraj i caly swiat boryka si<; z pandemi~ 
koronawirusa. Skutki gospodarcze, ekonomiczne i spoleczne pandemii to ocena kilku lub 
kilkunastu miesiycy. Z niepokojem patrzy na wskazniki , ktore si<; pojawiaj~ . Cenn~ inicjatyw~ 
jest, by budzet panstwa wsparl rowniez samor~dy pewnymi srodkami budzetowymi, rowniez 
bonami inwestycyjnymi, ktore samor~dy chcialyby uzyskac na wspolfinansowanie zadaiJ. 
ze srodkow zewn<;trznych lub dofinansowanie zadaiJ. wlasnych. Gmina i Miasto Kozieglowy , 
gdy tylko pojawia siy mozliwosc pozyskania srodk6w nie pozostaje obojytna . KaZdy projekt, 
czy wniosek jest szybko przygotowywany i realizowany, czego przykladem s~ wprowadzone 
srodki na komputery do nauki zdalnej dla podopiecznych, stol6wki szkolne czy wiele innych 
projektow. 
Podziykowal Radnym za wsp61pracy w realizacji budzetu w 20 J 9 roku i dokonywane na biez~co 
zmiany w budzecie pozwalaj~ce na realizacjy wielu zadan. Podziykowal Pani Skarbnik i calemu 
zespolowi finansowo-ksi<;gowemu, Panu Sekretarzowi, Sohysom , pracownikom Urzydu Gminy 
i Miasta ijednostek organizacyjnych oraz wszystkim, kt6rzy przyczyni li sit; do realizacj i budzetu 
minionego roku. PodkreSlil, ze potrzeb jest bardzo duzo , ale naleZy miec na wzgl<;dzie stront; 
dochodow~, kt6ra jest dokladnie policzalna. St~d czasem konieczne jest podejmowanie trudnych 
decyzji zwi~zanych z dokonywaniem wyboru. Niemniej jednak dla zr6wnowazonego rozwoju 
Gminy i Miasta takie dyskusje s~ potrzebne. Zwr6cil siy z przeslaniem, zwlaszcza 
do wsp61pracownik6w, 0 poszukiwanie zewnytrznych zr6del dofinansowania . Podkreslil , ze nie 
sztuk~ jest oszczydzic, bo mozna ograniczyc finansowanie , ale sztuk~ jest pozyskiwanie 
zewnytrznych srodk6w , aby miec lepszy start i perspektywt; rozwoju. Wyrazil nadziejy, 
ze zar6wno rok 2019 przy planowanym deficycie ponad 6 min zl, zamkniyty nadwyzk~ 
budzetow~, pozwala na pewnego rodzaju ustabilizowanie , ale i daje gwarancjy bezpiecznego 
funkcjonowania samorz~du w ramach finans6w publicznych. Zachycal do poszukiwania 
pewnych rozwi~zan, kt6re by ewentualnie mogly otworzyc Gminy i Miasto Kozieglowy na 
przyszle inwestycje, a miydzy innymi budownictwo mieszkaniowe i zaspokajanie zbiorowych 
potrzeb w r6Znych obszarach spolecznych, kulturalnych, srodowiskowych i gospodarczych. Ma 
nadziejy, ze budzet 2020 roku i budzety kolejnych lat byd~ realizowane z dobrym skutkiem dla 
Gminy i Miasta Kozieglowy. 
2) 
Wiceprzewodnic~cy Rady Pan Damian Cesarz Uchwaly Nr 4200NI/S9/2020 z dnia 09 
kwietnia 2020 r. VI Skladu Orzekaj~cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach , 
zawieraj~c!) pozytywn~ opiniy 0 przedlozonym przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania 
budzetu za 2019 rok wraz z informacj!) 0 stanie mienia komunalnego ( opinia stanowi za!~cznik 
nr 41 do protokolu). 
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3) 
Przewodnicz'lcy Komisji Rewizyjnej Pan Marcin B"dkowski odczytal Uchwal" Nr 112020 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 05 czerwca 2020 r. , zawieraj'lC<! 
pozytywn'l opini" 0 wykonaniu budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok oraz wniosek 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi ( zal'lcznik nr 42 do protokolu) 
4) 
Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz odczytal Uchwal" Nr 4200NIII 07/2020 
VI skladu Orzekaj'lcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 24 czerwca 
2020 r. zawieraj'lc'l pozytywn'l opini" 0 wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy absolutorium za 2019 rok ( zal'lcznik nr 43 do 
protokolu). 
5) 
Przewodnicz'lcy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Szostak przedstawil 
pozytywn'l oplm" komisji stalych Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu 
i wniosku w sprawie absolutorium ( zal'lcznik nr 44 do protokolu). 
6) 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk otworzyla dyskusj" nad przedstawionymi 
materialami . 

Radni nie zabierali glosu w dyskusji. 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk , po dokonanej analizie dokumentow, 
podkreslila, ze zyczyla by sobie, Burmistrzowi, radnym i pracownikom Urz"du GiM by rok 
2019 powtorzyl si" w roku 2020. Obawia si" jednak, ze rok biez'lcy przyniesie wiele 
rozczarowan .W dniu dzisiejszym Pan Burmistrz mowil 0 pozyskiwaniu srodkow zewnytrznych, 
wykorzystywaniu kazdego wniosku, ktore potrafimy pisa6. Przykladem tego jest budynek dla 
potrzeb Osrodka Pomocy SpoJecznej, ktorego otwarcie nast'lpilo w dniu dzisiejszym, czy 
wnioski w Oswiacie. Aby jednak moe pozyskiwa6 srodki finansowe , nalezy miee wklad wlasny 
na dofinansowanie. W zwi'lzku z tym proponuje, by w roku bieZ<jcym nie wydawae srodkow 
na zbydne rzeczy, a zabezpieczy6 je na projekty twarde , zeby siy wi"cej nie zadtuZae . 
Pani Przewodnicz'lca poinformowala, ze na przyszl'l sesjy zloZy interpelacjy, by wroci6 
do tematu, aby uszczelni6 nasze podatki w Gminie. Dochodz'l sluchy, ze przez ostatnie lata 
zlekcewazyli smy takie rzeczy, by sprawdzi6 wszystkich przedsiybiorcow czy slusznie p1ac'l 
podatki i czy p1ac'l te podatki. W ostatnim tygodniu zostala zapytana w jakim byla najmniejszym 
salonie fryzjerskim. Powiedziano jej, ze w naszej Gminie funkcjonuj'l salony fryzjerskie, ktore 
maj'l po 2 lub 4 m'. Ponadto mozemy miee kilkanascie TIR-ow i placi6 podatek z 10m'. Prosi, 
i jak poinformowala wczeSniej, b"dzie skladala interpelacjy w tej sprawie, 0 utworzenie 
komorki , tak jak to siy zadzialo w Cz"stochowie, aby moma bylo zweryfikowae wszystkie 
oswiadczenia z dzialalnosci gospodarczej na terenie Gminy i Miasta. Wtedy na pewno b"dziemy 
mieli z czego robie to, 0 co pisz'l radni, sohysi i petenci, jak np. place zabaw, chodniki, poprawa 
nawierzchni drog, poprawa dachu na swietlicach czy szkolach. Zdarza siy, ze ci , ktorzy 
o to prosZ'l nie wnosz'l do budzetu zadnych podatkow. Prosila, by 2020 rok stal siy takim 
rokiem, ze wszyscy sprawiedliwie b"dziemy wnosi6 nasze podatki do naszego budzetu i byd'l 
srodki finansowe na wklad wlasny do dobrze napisanych wnioskow. Podkreslila, ze chcialaby 
aby to, co przedstawial Pan Burmistrz 0 2019 roku zrealizowane bylo w roku 2020 
przynajmmniej w 50%. 
Nast"pnie poprosila 0 odczytanie projektu uchwaly. 

Pan Michal Kubalski przedstawil projekt uchwaly w sprawle zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2019 r. (zal'lcznik nr 45 do protokolu) . 
Radni nie wnosi li uwag do projektu uchwaJy. 
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Uchwala Nr 170IXVII/2020 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
i Miasta Kozieglowy za 2019 rok zostala przyjyta 14 glosami "za" (jednoglosnie). 
8) 
Pan Wojciech Chrapek przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy 
i Miasta Kozieglowy absolutorium z lytulu wykonania budzetu za 2019 rok (zal'lcznik nr 46 do 
protokolu). 
Radni nie wnosi1i uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 171 IXVII/2020 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy 
abso1utorium z tytulu wykonania budzetu za 2019 rok zostala przyjyta 14 glosami "za" 
( jednoglosnie). 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk pogratulowala Panu Burmistrzowi 
jednoglosnego uzyskania absolutorium. Podziykowala wszystkim pracownikom Urzydu GiM, 
na cze1e z Pani,! Skarbnik , dyrektorom jednostek organizacyj nych Gminy i pracownikom , 
kt6rzy realizuj,! budzet. Zyczyla Panu Burmistrzowi , by do budzetu wplynyly dodatkowe srodki 
finansowe, bysmy mogli w dobie pandemii zrealizowac zap1anowane inwestycje i za rok, jak 
w dniu dzisiejszym skladac gratulacje. 
Pan Burmistrz podziykowal za udzielone absolutorium w swoim imieniu, ale r6wniez w imieniu 
wszystkich pracownik6w , kt6rzy realizuj,! zadania Gminy i Miasta kaZdego dnia. Czasami 
s,! to trudne zadania i stanowiska , ale dzi.yki bardzo dobrej wsp61pracy ,zrozumieniu ze strony 
Rady Gminy i Miasta oraz dobrej woli mozemy realizowac zadania . Ma nadziejy, ze po okresie 
pandemii , przy takich rozmowach i dzialaniach w zakresie real izacj i zadait , bydziemy 
dochodzili do konsensusu i wsp61nie byd,! podejmowane decyzje i rea1izowane zadania. 
Podziykowal Pani PrzewodnicZ'lcej za uwagi i sugestie, kt6re rzeczywiscie s,! pewnego rodzaju 
wyzwaniem, nie tylko organizacyjnym, ale r6wniez technicznym. Ma nadziejy, ze uporamy 
si<; z tym w'!tkiem. Podkreslil , ze jako pracownicy Urzydu i jednostek organizacyjnym jestesmy 
otwarci na sugestie czy podpowiedzi. Podziykowal za te rozmowy, bo wiele spraw biez'!cych 
mozna w/asnie w ten spos6b realizowac . Mamy sily i srodki i czasem niewielkim nak/adem 
mozna wykonac wiele spraw biez'lcych. I tak np. dziyki Zespolowi Uslug Komunalnych 
niewielkim nak/adem udalo siy wybudowac wodoci'lg grupowy na ul. Szkolnej Lgota Nadwarcie 
- Lgota Mokrzesz. Poinformowal, ze na dzien dzisiejszy w Urz.ydzie GiM Kozieglowy jest 
niewielka uci'lzliwosc zwi,!zana modemizacj,! sali obslugi mieszkanca, gdzie zalatwiane byd,! 
wszystkie sprawy biez'!ce. Ma nadziejy, ze ten okres przejsciowy b.ydzie trwal jak najkr6cej. 
Podzi.ykowal tez wszystkim mieszkancom za zrozumienie w sytuacj i epidemiologicznej , za 
dbalosc i dzialanie prewencyjne. Nale:zy jednak pami.ytac , ze sytuacja epidemio10giczna nadal 
trwa i zachowac ostroznosc. 

Ad. pkt 20 

Przewodnicz,!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie roczne 
z realizacji zadan z zakresu wspierania rodziny za 2019 rok omawiane bylo na wsp61nym 
posiedzeniu komisji (zal'!cznik nr 47 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj,! uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
W sali obrad podczas glosowania obecnych bylo 12 radnych ( nieobecni Radni: Pan Marcin 
B.ydkowski, Pan Dariusz Stula). 
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Sprawozdanie roczne z realizacj i zadan z zakresu WSplerama rodziny za 2019 rok zostalo 
przyjyte 12 gJosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal~cznik nr 48 do protokolu. 

Ad. pkt 21 

Przewodnicz,!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze sprawozdanie 
z rea1izacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie dla Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok omawiane bylo na wsp61nym 
posiedzeniu komisji ( zal'!cznik nr 49 do protokolu). 
Zapytala czy radni maj,! uwagi do przedstawionego sprawozdania. 

Radni nie zglaszali uwag. 
W sali obrad podczas glosowania obecnych bylo 12 radnych ( nieobecni Radni: Pan Marcin 
Bydkowski, Pan Dariusz Stula). 

Sprawozdanie z reali zacji Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy i Miasta Kozieglowy za 2019 rok zostalo 
przyjyte 12 glosami "za" (jednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zal'!cznik nr 50 do protokolu. 

Ad. pkt 22 

Pani Przewodnicz'!ca Rady udzielila glosu Panu Burrnistrzowi, celem przedstawienia 
informacji z dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym. 
Pan Burmistrz na wstypie poinformowal, ze juz na wsp61nym posiedzeniu Komisji Rady GiM 
sygnalizowal pewne obszary i tematy , kt6rymi zajmujemy siy w ostatnim czasie w zwi,!zku 
z sytuacj~ epidemiologiczn,!. Ma nadziejy, ze w Urzydzie GiM i wszystkich jednostkach 
podleglych Gminy i Miasta Kozieglowy wszystkie zasady bezpiecznego funkcjonowania b"d,! 
real izowane i przestrzegane, 0 co do wszystkich apeluje. 
Przedstawiona przez Pana Burmistrza informacja 0 dzialalnosci w okresie miydzysesyjnym 
obejmowala: 
- sprawy zwi,!zane z funkcjonowaniem Oswiaty. Pan Burmistrz poinformowal, ze w ostatnich 
miesi~cach w plac6wkach oswiatowych realizowana jest praca zdalna, temu celowi poswiycone 
byly narady z dyrektorami szk61. Wyrazil nadziejy, ze nauka zdalna realizowana jest w spos6b 
nie budz,!cy zastrzezen. Pomimo pewnych w~tpliwosci domykamy rok szkolny w nauczaniu 
zdalnym. Egzaminy osmioklasist6w i maturalne byly dUZym wyzwaniem dla dyrektor6w szk61, 
nauczycieli, uczni6w, komisj i egzaminacyjnych oraz organu prowadz'!cego. Odpowiedzialnosc 
i dyscyplina przeprowadzily nas bezpiecznie przez ten okres reali zacji zadan oswiatowych. 
Uruchomiono oddzialy przedszkolne, zgodnie z sugesti~ Gl6wnego Inspektora Sanitarnego. 
S'! dwa miejsca, gdzie rodzice mog,! korzystac z opieki wychowawczej, tj. Przedszkole 
w Kozieglowach i Oddzial Przedszkolny w Pinczycach. W okresie wakacyjnym jednostk~ 

dyzuruj~c,!jest Przedszkole w Kozieglowach, kt6re jest w pelni do tego przygotowane. Na dzien 
dzisiejszy nie wiadomo jak bydzie przedstawiala siy sytuacja od 1.09.br. Arkusze organizacyjne 
szk61 zostaly zatwierdzone. Jezeli byd~ zmiany organizacyjne, bydziemy wsp61nie reagowali; 
- odbyl siy przetarg na budowy boisk przy Zespole Szk61 w Kozieglowach i przy Szkole 
Podstawowej w Gniazdowie, wyloniony zostal wykonawca . Budowa bydzie prowadzona przy 
dofinansowaniu z Ministerstwa Sportu; 
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- Stowarzyszenie III Wieku podjylo siy napisania projektu i otrzymalo srodki. W ramach 
projektu dokonano modernizacji palcu zabaw w Lgocie Gornej, ktory zostal odebrany 
i dopuszczony do uZytku; 
- w dniu dzisiejszym Rada GiM podjyla uchwaly w sprawie cz[)stkowych zmian w planach 
miejscowych zagospodarowania przestrzennego. Zmiany te dotycz[) dwoch obszarow: jeden 
obszar to uchwaly poprawiaj[)ce tereny, gdzie nast[)pily niedookreslenia i S[) to uchwaly 
porz[)dkuj<jce. Drugi obszar to zmiany na wniosek podmiotow, ktore chc[) siy rozwijac 
i inwestowac; 
- w zwi<jzku z pandemi<j wstrzymane byly prace nad Studium uwarunkowail. Zachycal 
do zapoznania silt z projektem Studium, ktore jest do wgl<jdu w Urz<;dzie GiM u Pana laroslawa 
Kosytarskiego. Zwrocil silt do Radnych, Soltysow i mieszkailcow 0 zapoznanie silt zapisami 
w Studium, bo przyj<;cie dokumentu bydzie zamykalo proces opiniowania i planowania na 
kolejne lata; 
- podziykowal Pani Agnieszce Klys i calemu Zespolowi Osrodka Pomocy Spolecznej 
za zaangaZowanie podczas powstawania budynku dla potrzeb GMOPS, ktory w dniu dzisiejszym 
zostal uroczyscie otwarty. Podziykowal wszystkim, ktorzy podj<;li sit( temu wyzwaniu 
i doprowadzi Ii inwestycjy do finalu. Ma nadziejy, ze budynek ten b<;dzie dobrze sluzyl 
w osobistych potrzebach mieszkaI1COW Gminy i Miasta Kozieglowy i wlasciwej realizacji 
polityki socjalnej; 
- zakonczono projekt z udzialem dotacji i pozyczki z WFOSiGW . Zakonczyly silt dotacje 
i w przyszlosci mozemy ubiegac silt tylko 0 poZyczky. W projekcie tym ponad 350 
beneficjentow skorzystalo z dotacji na wymiany piecow na ekogroszek. Projekt jest na 
ukonczeniu, dla okolo 100 mieszkancow , ktorzy w roku biez<jcym wnioskowali, w najblizszych 
dniach byd<j ostatnie platnosci; 
- odnosnie projektu solarno-fotowoltaicznego na wartosc prawie 33 mIn zl wyjasnil, 
ze rozstrzygnit(cie przetargowe zostalo zaskarzone do Krajowej Izby Odwolawczej, czekamy 
na rozstrzygniycie ostateczne. Na pewno w roku biez<jcym chcemy wybrac wykonawc<; 
i wykonac projekty budowlane u beneficjentow, ktorzy s<j na liscie podstawowej; 
- sukcesywnie realizowane jest oswietlenie ulic na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy; 
- pracownicy Zespolu Uslug Komunalnych w Kozieglowach wybudowali wodoci<jg 
na ul. Szkolnej Lgota Mokrzesz - Lgota Nadwarcie. Mamy kolejne wyzwania, ale obecnie 
najwamiej sza jest profilaktyka , dezynfekcja i prewencja w zakresie przestrzeni publicznej. 
lezeli chcemy otworzyc place zabaw , jako zarZ<jdcy obiektow musimy uczynic wszystko, 
by byly bezpieczne pod wzglt(dem epidemiologicmym; 
- odnosnie gospodarki smieciowej poinfonnowal ze, jak stwierdzila Regionalna Izba 
Obrachunkowa, nasz system siy nie bilansuje, dochody s<j nizsze od kosztow, ktore placimy 
operatorowi. Musimy podj<jc wszelkie dzialania , w tym informacyj ne jak prawidlowo 
segregowac smieci i ograniczac ilosc odpadow. Od 1.08.br Firma podniosla stawk<; za wOZQ
tonaz odpadow zarowno segregowanych jak i nie segregowanych. W osciennych gminach 
stawka wynosi nawet ponad 27 zl i obawia silt , ze w naszym przypadku przetarg, ktory odbywal 
sit( bydzie w przyszlym roku moze zakonczyc siy tak<j kwot[). Podj<;to rozmowy z operatorem 
i podpisano ostatni aneks 0 wysokosci oplat za wywoz odpadow segregowanych 
i nie segregowanych do wartosci juz ekstremalnej, bo nie mozemy juz ani zlotowki doplacic. 
Ma nadziejy, ze ta umowa z wykonawc[) utrzyma silt juz do czasu wyboru nowego operatora. 
W biez[)cym roku dokonamy weryfikacji i analizy kosztow tej operacji tak, by utrzymac stawki 
w bieZ<jcym roku . Od nowego roku b<;dziemy musieli korygowac stawki do faktycznych 
kosztow ponoszonych przez Gmin<; i Miasto Kozieglowy. 
Na zakonczenie jeszcze raz podziykowal za to, ze moglismy wprowadzic Osrodek Pomocy 
Spolecznej do nowej jednostki. Podkreslil, ze nie mury i pomieszczenia nam pomagaj<j, a ludzie 
tam pracuj<jcy i jest przekonany, ze pod kierownictwem Pani Agnieszki Klys tak bydzie. 
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Ad. pkt 23 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk przedstawila informacj~ 
o dzialaniach podejmowanych w okresie mil(dzysesyjnym. 
W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 30 kwietnia br. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porzqdku obrad biezqcej 
zwolanie wsp61nego posiedzenia Komisji 
praca nad materialami sesyjnymi. 

Do Rady Gminy i Miasta wplyn~ly pi sma: 
zawiadomienie 0 utworzeniu Komitetu Inicjatywy Uchwalodawczej w sprawle 
" Utwardzenia nawierzchni jezdni polozonej przy ul. Cichej w Gniazdowie", 

wniosek Radnej oraz mieszkaitc6w Gniazdowa 0 wykonanie remontu ul. Cichej 
w Gniazdowie, 

pismo Soltysa wsi Lgota G6rna informujqce, ze w zwiqzku z budowq drogi 791 
w miejscowosci Lgota Nadwarcie wzmozony ruch pojazd6w odbywa si~ przez ulice; 
Jurajska, Szkolna i Strazacka w Lgocie G6rnej , kt6re nie Sq przystosowane 
do samochod6w cil(zarowych. W zwiqzku z tym, ze nawierzchnia jest niszczona, Soltys 
wnioskuje 0 interwencjl( w tej sprawie. 
Wniosek zostal przekazany Panu Burmistrzowi, celern rozpatrzenia zgodnie z wlasciwosciq. 

Do wiadomosci Rady wplynyly pisma: 

- wniosek 0 przebudowy ul. Szkolnej w Starej Hucie, 

- wniosek solectwa Milose 0 wykonanie projektu oswietlenia ulicznego - brakujqcych lamp 
oswietlenia ulicznego Milose ul. Folwarczna (odcinek 400 rn. ) i od skrzyzowania 
ul. Sw. Walentego z ul. Folwarcznq ( 150 m.) 

- wniosek solectwa Milose 0 wykonanie projektu rozbudowy Stanicy Jurajskiej , 

- wniosek Parafii z Winowna 0 uporzqdkowanie kwestii wlasnosci dzialek, na kt6rych znajduje 
sil( cmentarz - przekazanie dzialek na Parafiy, 

- wniosek do budzetu 2021 r. 0 przygotowanie dokumentacji wykonania remontu drogi gminnej 
w Kozieglowach ul. 2arecka (dwa odcinki boczne od gl6wnej ulicy 2areckiej , 0 tej samej 
nazwie). 

Ad. pkt 24 

Radni nie zglaszali pisernnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 25 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 
- Radny Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze z informacji uzyskanej od Burmistrza na Komisji 
wynika, ze rna bye robiona ulica Wojslawicka i Koscielna w Kozieglowach z funduszu 
powodziowego. Zapytal jak jestesmy przygotowani , by zrobie tam kanalizacjl( sanitarnq. Zapytal 
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tei, czy Pan Burmistrz podj,!1 jakiekolwiek dzialania, by lobbowac za znalezieniem siy 
obwodnicy Kozieglow w planie finansowym wojewodztwa sl,!skiego, by poszly srodki na prace 
planistyczne. 
Pan Burmistrz wyjasnil, ie temat kanalizacji jest bardzo trudny. Ulica Wojslawicka nie bydzie 
przewidziana do projektowania kanalizacji, poniewai obszar zlewni w pierwszym etapie 
nie przewiduje przejscia kolektora poza rzeky Boiy Stok. Moiemy mowic tylko 0 pocz,!tkowym 
odcinku ul. Kosciuszki do gran icy z rzek'! . Tak mowi koncepcja dokumentacji projektowej. 
Odnosnie ul. Koscielnej wyjasnil, ie firma projektowa rna zaprojektowac t'! CZySC ulicy 
Koscielnej jako element spojny z dokumentacj,! projektow,! dla Kozieglow. To czy tak siy stanie 
bydziemy wszyscy wspolnie decydowac. Patrz'!c na przyklad Lgoty Nadwarcia dobrze byloby 
miec gwarancjy, ze nie tylko kolektor ,ale i docelowo odbior sciekow z posesji nast,!pi za zgod,! 
wlascicieli. W Kozieglowach mieszkancy nie daj,! zgody i nie chc,! przepuscic kolektora, wiyc 
z koniecznoSci ulice wojewodzkie musimy miec na wzglydzie, bo nie rna innej moiliwosci 
prowadzenia kolektora od oczyszczalni. 
Nastypnie Pan Burmistrz wyjasnil, ie zarowno Gmina jak i Wojewodztwo Sl,!skie przyjylo 
projekt - wariant ostateczny obwodnicy Kozieglow jako dokument strategiczny i trwaj,! prace 
planistyczne nad strategi,! transportow,! wojewodztwa sl,!skiego. Ta obwodnica jest na pewno 
w planie strategicznym i strategii transportowej uwzglydniona, co stanowi zal'!cznik integralny 
do stworzenia planow dla wojewodztwa sl,!skiego w nastypnej kolejnosci. Plan transportowy jest 
zal,!cznikiem do planow uwarunkowania wojewodztwa i tak siy z automatu stanie. Jui w chwili 
obecnej mamy pewnego rodzaju trudnosci, bo czyse mieszkailcow ski ada wnioski 0 wydanie 
warunkow zabudowy i decyzje S,! obecnie zaskariane , bo Gmina wiedz,!c 0 planowanym 
przebiegu obwodnicy nie wydaje warunkow zabudowy. Natomiast Samorz'!dowe Kolegium 
Odwolawcze skutecmie uchyla te decyzje , daje warunki zabudowy i budynki s,! projektowane , 
a dotyczy to terenu przy dzis uchwalonej ul. Widokowej. Bydzie wiyc problem , bo budynki 
s,! projektowane w pobli i u planowanej obwodnicy. 
Kolejnym trudnym tematem, ktory byl poruszany na posiedzeniu Komisji jest budowa wieiy 
telekomunikacyjnej w Kozieglowach ul. Womicka. Pomimo braku decyzji pozytywnej 
do lokalizacji stacji Samorz'!dowe Kolegium Odwolawcze wydalo za organ pierwszej instancji , 
czyli za burmistrza, pozytywn,! decyzjy 0 lokalizacji. Operator uzyskal zgody na budowy 
w miejscu, ktore zostalo oprotestowane przez mieszkancow. Pan Burmistrz podkreSlil, 
ie wypracowany konsensus zaprezentowany na spotkaniu mieszkancow w Kozieglowach przy 
akceptacji mieszkancow Gniazdowa i Kozieglowek moie bye trudny do zrealizowania 
w przypadku takich pojedynczych pojawiaj,!cych siy budynkow i obszarow zagospodarowanych 
inaczej nii rolniczo. 
- Radny Pan Andrzej Szostak proponowal, by odczytane w dniu dzisiejszym wnioski , ktore 
wplynyly do Rady GiM przekazane byly na posiedzenie Komisji Gospodarki i Polityki 
Finansowej; 
- Radny Pan Wojciech Chrapek poinformowal, ie wraz z Radnym Panem Andrzejem 
Szostakiem wyst'!pili z pismem do Zarz'!du Drog Wojewodzkich 0 remont deptaka 
od ul. Nadrzecznej Lgota Nadwarcie do ul. Dlugiej Lgota Mokrzesz ( okolo 900 m .biei.) 
Dyrektor ZDW odpisal, i e istnieje taka moiliwose na odcinku do szkoly, a koszt remontu, ktory 
poniosloby wojewodztwo sl,!skie to kwota okolo 400.000 zl. Prosil 0 wsparcie tego projektu, 
ktory nie obci1!ia budietu Gminy Kozieglowy. Remont ten bylby cZysci,! przebudowy drogi 
wojewodzkiej 789, ktora siy nie odbyla, nad czym ubolewa; 
- Pan Burmistrz wyjasnil, ie zapoznal siy z wnioskiem oraz odpowiedzi,! i jak najbardziej 
popiera wniosek. Uwaia, ie w ci,!gu drogi wojewodzkiej przyjyte kiedys rozwi,!zanie 
koncepcyjne , uzyskane pozwolenia na budowy powinno docelowo dac obraz gruntownej 
przebudowy calego odcinka drogi wojewodzkiej 789. Nie stalo siy tak, nie rna dofinansowania, 
a projekt zostal przesuniyly w okolicy rezerwow'!. Niemniej jednak remonty cZ'!stkowe 
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odbywaj'l Sit; , mog'l bye kontestowane i mog'l bye niepelne. Jezeli chodzi 0 deptak, nie wie 
na czym mialaby ewentualnie polegae pomoc Gminy Kozieglowy. W pismie Dyrektora Pana 
Tabora jest uj t;te ,ze ZDW wykona , ale musi to bye ujt;te w planie finansowym. My, jako 
samorz'ld , poprzemy wniosek z prosb'l 0 wprowadzenie zadania w budzecie Wojew6dztwa 
SI'lskiego i Zarz'ldu Dr6g na rok przyszly i jego realizacjt;. 
Pan Burmistrz poinformowal, ze chodnik w ci'lgu drogi wojew6dzkiej 789 od Lgoty Nadwarcia 
w kierunku rzeki wybudowala Gmina Kozieglowy, w drodze porozumienia. R6wniez Gmina 
wybudowala chodnik od skrzyzowania w kierunku Mokrzeszy do cmentarza. Wtedy 
Wojew6dztwo SI'lskie wydalo tak'l zgodt; i Gmina zrealizowala te zadania. W obecnej sytuacji , 
zwlaszcza finansowej, nie powinnismy wchodzie w jakiekolwiek montaze finansowe , natomiast 
na pewno swoimi staraniami organizacyjnymi i funkcjonalnymi , powinni smy pr6bowae 
wprowadzie to zadanie do budzetu Wojew6dztwa SI'lskiego. Podkrd lil, ze deptaki 
s'l rzeczywisc ie jedyn'l altematyw'l dojscia i dojazdu do szkoly. Byly przewidziane 
do przebudowy w projekcie przebudowy drogi 789. Deptak jest zaprojektowany w projekcie 
przebudowy drogi 789 i wystarczy wyci'le odcinek z calego projektu przebudowy , wykonae 
przedmiar i kosztorys , nie trzeba robie nowego projektu. 

Ad. pkt 26 

Wobec wyczerpania porZ<ldku obrad PrzewodnicZ<lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 
zamknt;la obrady siedemnastej Sesji Rady Gminy i Miasla Kozieglowy, dzit;kuj'lc radnym oraz 
zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesji. 
N b d ~llJem~~~S .. k ' a tym 0 fa y gZeSlill l r eSJI za onczono. 

Protok61 sporz'ldzila: Urszula Dyja. 

/Lofl 
Joanna 


